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POSTOJI DAVNO RAZRAĐEN I DOBRO OSMIŠLJEN I SIGURAN SUSTAV 
OBRANE OD POPLAVA GRADA KARLOVCA 

ZAŠTO GA NE PRIMJENJUJEMO ? ...  A OD POTPUNOG USPJEHA DIJELI NAS HE BRODARCI I 
PONEKI  ZAHVAT NA KANALU KUPA-KUPA !!! 



DA BUDE MALO SLIKOVITIJE I DOPUNJENO... 



ZAŠTO BRLJAMO ?!!! 

ILI VLADA NEZNANJE ILI JE TO NAPROSTO ZBOG NEČIJEG OSOBNOG INTERESA ? 



ILI NAS ČEKA JOŠ NEŠTO GORE... !? 



ILI ČEKAMO DA NAS OD POPLAVE I DALJE BRANE VATROGASCI, 
SPAŠAVA VOJSKA, POLICIJA I POŽRTVOVNI GRAĐANI ? 

ALTERNATIVU IMAMO → IZGRADIMO HE BRODARCI !!! 

POTROŠILI SMO  (DRŽAVA) VEĆ ¼  CIJENE HIDROELEKTRANE UZALUD 

A CIJENA HIDROELEKTRANE PRIBLIŽNO JE JEDNAKA CIJENI PROČISTAČA 
OTPADNIH VODA (16 mil € ) KOJI JE SAGRAĐEN NA KRIVOM MJESTU, A ZA 
RAZLIKU OD NJEGA HIDROELEKTRANA ĆE DONOSITI GRADU PROFIT AKO JE 
GRAD KARLOVAC IZGRADI,  A NE NETKO SA 20.000 kn TEMELJNOG KAPITALA 

JER ONA JE STRATEŠKI INTERES GRADA KARLOVCA !!! 

(upravljanje obranom od poplava, nova radna mjesta, profit) 



KAKO TO RADE U BEČU 



PITANJA ? 

HVALA NA PAŽNJI 


